
Protokół nr 6/2025 

z posiedzenia 

Komisji Rodziny, Zdrowia i Opieki Społecznej 

z 24 stycznia 2025 roku 

 

 
Tomasz Litwin – Przewodniczący Komisji otworzył posiedzenie i po powitaniu 

radnych stwierdził, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 

5 radnych, co wobec składu Komisji wynoszącego 5 osób stanowi kworum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.   

 

 
Porządek obrad: 

1. Przyjęcie planu pracy Komisji na 2025 rok. 

2. Sprawozdanie z pracy Komisji za II półrocze 2024 roku. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 

4. Sprawy różne. 

Ad.1 
 

Tomasz Litwin – przewodniczący Komisji przekazał, iż projekt planu pracy 

Komisji Rodziny, Zdrowia i Opieki Społecznej na 2025 rok radni otrzymali wcześniej 

do konsultacji. Swoje propozycje zgłosił radny Ryszard Wenta. Dalej zapytał, czy są 

jakieś inne uwagi bądź wnioski do przedłożonego planu pracy.  

 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie projekt planu pracy na 2025 rok. 

 

Radny Ryszard Wenta zapytał, czy głosowany plan pracy zawiera głoszone 

przez niego propozycje. 

 

Tomasz Litwin – przewodniczący Komisji przekazał, iż zgłoszone przez radnego 

tematy zostały dopisane do planu pracy.  

 

Komisja w obecności 5 radnych – jednogłośnie przyjęła projekt planu pracy 

Komisji na 2025 rok, który stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
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Ad.2 

Tomasz Litwin – przewodniczący Komisji zapytał, czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego sprawozdania z pacy Komisji za II półrocze 2024 roku.  

Uwag nie zgłoszono. 

 

Komisja w obecności 5 radnych – jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z pracy 

w II półroczu 2024 roku, które stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.3 

Komisja w obecności 5 radnych – jednogłośnie przyjęła protokół nr 5/2024  

z posiedzenia odbytego 16 grudnia 2024 roku.  

 

Wobec zrealizowania porządku dzisiejszych obrad Tomasz Litwin – 

przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie.  

 

 

Protokołowała: 
Beata Młynarczyk  


